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SIRA 

NO 

TARİH 

 

DİLEK –ÖNERİ 

SAHİBİNİN 

ADI SOYADI 

DİLEK – ÖNERİ 

KONUSU 

SORUMLU 

BİRİM/BİRİMLE

R 

YAPILAN FAALİYET 
SONLANIP 

SONLANMADIĞI 

FAALİYETİN 

TAMAMLANMA 

TARİHİ 

DİLEK-ÖNERİ 

SAHİBİNE 

SONUCU 

BİLDİREN KİŞİ 

DİLEK-ÖNERİ 

SAHİBİNE 

SONUCUN 

BİLDİRİLDİĞİ 

TARİH 

1 01.10.2024 Meryem Çam 

Tıp Fakültesi tek diploma programı 

içermektedir. Tıp Fakültesi’nin alt 

bölümleri akademik bölümlerdir. 

Eğitimin düzenlenmesindeki etkileri 

dolaylıdır. Öğrenciler bölüm 

başkanlarıyla bu sıfatla iletişim 

kurmazlar. Bu nedenle daha önceki 

mentörlük çalışmalarından Bölüm 

başkanlarına mentörlük zorlama 

olmuş ve verim alınamamıştır. 

Öğrencilerimiz tüm sorunlarını önce 

Koordinatörlere, daha sonra Dekanlık 

Makamı’na iletmektedir. O nedenle 

Tıp Fakültesi’nde mentörlerin Dekan 

Mentörü ve Koordinatörlerin 

Mentörleri olması daha uygun 

olacaktır. 

Kalite Komisyonu 

TF Dekanı ile görüşülmüş ve 

TF özelliğinden dolayı ilgi 

mevzuat gereği yalnızca 

dekanın mentörünün 

olmasının uygun olduğu 

bildirilmiştir. 

Sonlandı Şubat 2024 Feride Ulu Şubat 2024 

2 20.03.2024 Aziz Yılmaz  

Sınav yönetmeliği gereği; Öğrenci sınav 

sorusu için bir kapak sayfası, cevap 

kağıdı için de bir kapak sayfası 

hazırlanması gerekmektedir. Sorun: Her 

bir sınav her bir öğrenci için; birer soru 

kağıdı kapağı ve birer cevap kağıdı 

kapağı hazırlanmasının israfa sebep 

olacağını değerlendirmekteyim. Çözüm 

Önerisi: Soru kağıdı ve cevap kağıdı 

kapaklarının sadeleştirilerek bu 

sayfaların boş kalan kısımlarının 

kullanılmasının sağlanmasıyla büyük bir 

tasarruf sağlanabileceği ve çıktı alma 

Eğitim 

Komisyonu 

Eğitim Komisyonu 

toplantısında görüşülmüştür 
Sonlandı Aralık 2024 

Eğitim Komisyonu 

MÜHF Temsilcisi 
Aralık 2024 
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kısıtlamalarının önüne geçilerek moral 

etki sağlayabileceğini düşünüyorum. 

3 04.10.2024 Özge Gedik 

Ders programları çok kötü. Diğer tüm 

yıllar 2 gün ve ya 3 gün okula 

gelirken 2. Sınıf olarak 4 gün okula 

gelmek zorunda kalıyoruz. Sırf bu 

hafta 3 kere derse geldim. 3 ünde de 

ders işlenmeden geri yollandık. Yok 

etkinlik var ses geliyor. Yok hoca 

hasta ama haber veren ders 

işlenmeyecek diyen yok. Servisleri 

ücretsizler kalktı her gün 50 lira 

sadece servis parası 3 saat yol 

geliyorum.okulun konumunun ne 

kadar uzak olduğunu söylemeye gerek 

yok. Minibüs vs derken 100 lira 

tutuyor bir gün. 

Bir de biz seni öylesine çağırdık ya 

geldin geri git şimdi der gibi 

yolluyosunuz. Programda eğitim de 

öğrenciye verdiğiniz değer de çok 

kötü. 

İİBF Dekanlığı 
Fakülte tarafından kendisi ile 

iletişime geçilmiştir 
Sonlandı Ekim 2024 İİBF Dekanlığı Ekim 2024 

4 07.09.2024 Azat Akın 

Öncelikle iyi çalışmalar dilerim. Bu 

okulu çok beğenerek ve araştırarak 

tercih etmiştim.(Hatta tercih yaparken 

1.sırada yazmıştım) Daha sonra 

1.sınıfı bitirdim ve 2.sınıf için kayıt 

yaparken açıkçası maddi açıdan 

zorluk yaşadığım için BAŞARI 

BURSU adı altında bir bursunuzdan 

faydalanmak istedim ve geri dönüş 

yapıldığında ise sistemden 

göremiyoruz o nedenle  BURSTAN 

FAYDALANAMADIM. Bu durumla 

ilgili bir çözüm bulunursa çok 

memnun olurum. (Başarı bursu %25 

olarak gözüküyordu web sitesinde) 

Öğrenci 

Dekanlığı 

Azat Akın başarı bursunu 

hak etmiş olup, muhasebe 

sistemine yansımıştır. 

Kendisi ile telefonda 

görüşmüş bu bilgiyi 

paylaşmıştık.  

Bir sonraki akademik yıl 

eğitim ücretinden mahsup 

edilecek ya da mezun 

durumunda ise ücret iadesi 

gerçekleşecektir. 
 

Sonlandı Eylül 2024 Öğrenci Dekanlığı Eylül 2024 
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5 07.09.2024 Cem Karakaş 

Tepekent kampüsünde otobüs sıkıntısı 

çekiyoruz ve sadece 401T değil 191T 

de geç geliyor daha erken ve 5 dk 1 

tüyap durağında olmasını talep 

ediyoruz inşallah rektör taleplerimizi 

yapar. 

Ulaşım Hizmeti 

Otobüs seferlerinin sorunsuz 

uygulanması için önlemlerin 

alınması 

Takip ediliyor Takip ediliyor Öğrenci Dekanlığı 

Öğrencilere 

sürekli 

bilgilendirmeler 

yapılıyor 

6 13.09.2024 Dilara Togay 

Sınıflara klima takılmaları sınavlarda 

sıcaktan sorulara odaklanamıyoruz. 

Bir an önce bitsin diye hızlı çözmeye 

çalışıyoruz nefes alamıyoruz. Daha 

çok sosyal alana ihtiyacımız var. 

Kampüste ne bi yeşillik alanımız var 

nede sosyal oturacak bi cafemiz var. 

Genel 

Sekreterlik 

Klimalar takılmıştır. Yeşil 

alan ile ilgili çalışma devam 

ediyor 

Tamamlandı/Devam 

ediyor 
Takip ediliyor İDTH Eylül 2024 

7 13.09.2024 Elif Orhan 

Ben çap öğrencisiyim ve çap yaptığım 

bölümden kaydım silindi. Sebebi 

ortalamamın düşük olması ki aynı 

sebepten başka bölümlerde çap yapan 

arkadaşlarımın da kayıtları silindi. 

Dönem içerisinde sadece 15 

AKTS’lik ders alabiliyoruz çap 

bölümümüzden ve bu ortalamamızı 

yükseltmeye yetmiyor. Muaf 

olduğumuz derslerin girilmesi halinde 

ortalamamız yükseliyor ancak 

iletişime geçtiğimiz birimler bize 

muafiyetlerin dönem sonunda 

girileceğini söylediler ve bu 

gerçekleşmedi. Çap ve yandal yapan 

öğrenciler için bu tür mağduriyetler 

yaşanmaması adına bu konunun da 

daha detaylı bir şekilde incelenmesi, 

değerlendirilmesi gerekmektedir. 

Gereğinin yapılmasını rica ediyorum. 

Öğrenci İşleri 
Yönetmelik ile ilgili bilgi 

verilmesi 
Tamamlandı Eylül 2024 

Öğrenci İşleri 

Direktörü 

Öğrenciye 

bilgilendirme 

yapılmıştır 

8 13.09.2024 Sude Türkmen 

Servis konusunun eğitimimizin önüne 

geçmesinden fazlaca yorulduk. 

Umarım bu dönem buna artık bir 

nokta koyulur ve rahatça okulumuza 

gelip gidebiliriz. 

Ulaşım Hizmeti 

 

Otobüs seferlerinin sorunsuz 

uygulanması için önlemlerin 

alınması 

Takip ediliyor Takip ediliyor Öğrenci Dekanlığı 

Öğrencilere 

sürekli 

bilgilendirmeler 

yapılması 
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9 13.09.2024 Ali Latifoltojar Sınav hazırlığı için yeterli zaman yok. Öğrenci İşleri 
Sınavlar akademik takvimde 

belirtilen tarihlerde yapılıyor 
Tamamlandı Eylül 2024 

Öğrenci İşleri 

Direktörü 
Eylül 2024 

10 13.09.2024 Nilgün Gedik 

Kurum içi personel eğitimi verilerek 

tüm birimlerin doğru bilgi ve doğru 

yönlendirme yapmalarını sağlayarak 

sağlıklı iletişim kazanımlarına katkıda 

bulunulması. 

İnsan 

Kaynakları  

Oryantasyon sırasında gerekli 

bilgilendirmelerin yapılması 

için önlemler alınması 

Tamamlandı Eylül 2024 İK müdürü Eylül 2024 

11 13.09.2024 
Hilal Benhür 

Dinçer 

Kişisel gelişim ve iletişim 

becerilerinin gelişimine yönelik 

hizmet içi eğitimler düzenlenmesi 

İnsan 

Kaynakları 

Hizmetiçi Eğitim programına 

alınması 
Tamamlandı Eylül 2024 İK Müdürü Eylül 2024 

12 13.09.2024 Suat Geylani 

Öğrenci danışmanınız mehmet Talha 

bey bence görevini layıkıyla yerine 

getirmiyor şöyleki önceden bir defa 

kaydımı sildirmek istedim hatta bu 

konuda kendisini aradım en ufak 

örnek veriyorum kendisi hemen 

şuradan silersiniz dedi nedenini 

sormadı lakin aynı sorum bölüm 

hocam gözde hocama ilettiğimde 

kendisi sebebini sordu ve kayıdımı 

sildirmemem için elinden geleni yaptı 

bence insanların ne derdi var neden 

kaydını sildiriyor gibi söylemlerde 

bulunması gerekiyor herşey masa 

başında oturmakla olmuyor kendisine 

ne zaman birşey sorsam inanın yeterli 

bilgiye sahip olduğunu 

düşünmüyorum 

Öğrenci 

Dekanlığı 

 

İlgili kişi sözlü uyarılmıştır, 

Öğrenciye bilgi verilmesine 

rağmen kayıt sildirmek için 

başvuru yapmamıştır. Buna 

rağmen mesaj yazmıştır. 

Tamamlandı Eylül 2024 
Öğrenci  

Dekanlığı 
Eylül 2024 

13 13.09.2024 
Ayşegül Hilal 

Seyhan 

Merhaba, geçen 2 senedir bazı 

koşullar yüzünden gerçekleşmeyen 

bahar festivalini bu sene 

gerçekleştirebilir misiniz, lütfen? 

Öğrenci 

Dekanlığı 
Plana alınmıştır Tamamlandı Eylül 2024 

Öğrenci  

Dekanlığı 
Eylül 2024 

14 13.09.2024 Merve Güngör 

Biz çift anadal öğrencileri olarak ders 

seçim dönemlerinde mali kaydımız 

daha yapılmamış oluyor ve seçmeli 

derslerin kontenjanları doluyor geç 

kalıyoruz. Bu sebeple daha önceden 

halledilmiş olursa seviniriz. Ayrıca 

Tüm 

Dekanlıklar 

Ders planlamalarında gerekli 

önlemlerin alınması 

sağlanacaktır 

Tamamlandı Eylül 2024 Öğrenci Dekanlığı Eylül 2024 
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hala kaç ders almamız gerektiğiylede 

ilgili bilgimiz yok eksik alıp dönem 

uzatmak istemiyoruz bu sebeple 

danışman hocalarımız bu konuda bi 

program oluşturup ders seçiminde 

yardımcı olursa sevinirim. 

15 13.09.2024 Fatmanur Kutlu Formasyon verilmiyor. Eğitim-Öğretim Üniversite üst yönetiminin gündemindedir. 

16 13.09.2024 
SAMER 

BOSHNAQ 

Eğer maliye'nin hayati tehlikesi yoksa 

cevap versinler! Birkaç mail ve 

dilekçe gönderip yanıt alamamam 

mantıksız! 

Uluslararası 

Tanıtım ve 

Öğrenci Temin 

Müdürlüğü 

Öğrenci ile iletişime geçilerek 

mesajın içeriği anlaşılmaya 

çalışıldı. 

Para iadesi talebi olduğu 

anlaşılmıştır. Para iadesi 

gerçekleşmştir. 

Tamamlandı Aralık 2024 

Uluslararası Tanıtım 

ve Öğrenci Temin 

Müdürlüğü 

Aralık 2024 

17 13.09.2024 İremnaz Kayacı 

Merhabalar, İç Mimarlık 

öğrencisiyim. DGS ile geçiş yaptım 

ve son sınıfım. Okulumuzun 

yönergesine baktığımda DGS 

öğrencilerinin derslerinin 

çakışmayacağı şekilde ders programı 

hazırlanmaktadır diye bir ibare 

bulunmakta. Bu yönergeye göre ders 

programı hazırlanmasını talep 

ediyorum. Geçen sene mağduriyet 

yaşadım ve alabileceğim dersleri 

çakıştığından dolayı alamadım. Bu 

sene aynı mağduriyeti yaşamak 

istemiyorum. 

Mimarlık 

Fakültesi 

Dekanlığı 

 

Gerekli inceleme yapılmıştır. 

Gerekli düzeltme yapılmıştır. 
Tamamlandı Eylül 2024 Bölüm Başkanlığı Eylül 2024 

18 13.09.2024 Muhiddin Sevinç 

Nerden başlasam bilmiyorum ama 

ulaşımında ödeme sorunlarından tutun 

diğer her şeye kadar sorunlu dahili 

numaralar çalışmıyor idari olarak 

eksiklerden her şey eksi olarka 

nitelendirilebilir sadece hocalarımız 

iyi. 

Genel 

Sekreterlik 

Öğrenci 

Dekanlığı 

İlgi birimler uyarılmıştır Tamamlandı Eylül 2024 Genel Sekreterlik Eylül 2024 

19 2024-09-13 Elif Orhan 

Okulda bu sene 5. ve son senem, 

ancak sadece ilk senemde okulun 

servis araçlarını kullanabildim çünkü 

Ulaşım Hizmeti 

Otobüs seferlerinin sorunsuz 

uygulanması için önlemlerin 

alınması 

Takip ediliyor Takip ediliyor Öğrenci Dekanlığı 
Öğrencilere 

sürekli 
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sonraki senelerde servisler ücretli oldu 

ve Sefaköy kampüsündeki 

öğrencilerin de Tepekent kampüsüne 

geçmesiyle birlikte servis sayıları 

yetersiz kaldı. Bu durumda okulun 

servislere yaptığı zamlar 

doğrultusunda öğrenciler daha da 

mağdur oldu. Sonraki dönemdeki 

öğrencilerin bu sorunları yaşamaması 

adına bu konuya kalıcı bir çözüm 

bulunması gerektiğini düşünüyorum. 

bilgilendirmeler 

yapılması 

20 2024-09-13 Zeynep Sena Kaya 

Merhabalar ben Zeynep Sena kaya 
Gastronomi ve mutfak sanatları 

bölümü 2. Sınıf öğrencilerinin bölüm 

temsilcisiyim. 
Derslerimizin arasında boş gün 

olmamasını talep ediyoruz. 
Tamamının üst üste günler şeklinde 

olması bizlerin temennisidir. 

Güzel Sanatlar 

Fakültesi  

Bölüm başkanına mesaj 

iletilmiştir. 
Tamamlandı Eylül 2024 Bölüm Başkanı Eylül 2024 

21 2024-09-13 Fırat Dönegel 

 Merhabalar ben FIRAT DÖNEGEL 

MUHASEBE VE FİNANS 

YÖNETİMİ öğrencisiyim okulumuz 

gerçekten çok iyi tercihimi iyi 

olmasından dolayı mutluyum ilgi ve 

alakanız için teşekkür ederim. 

Okulumuzun tek tük eksikleri var 

birincisi yemek yiyecek düzgün bir 

yerimiz yok fast food ürünleri yok 

öğrenciler genellikle okul çıkışını 

bekliyor ikincisi okulumuzun servis 

sıkıntısı vardı geçen yıl durumu olan 

ve olmayan arkadaşlarımız var ücretli 

servisi ödeme imkanları olmaya bilir 

bunlara çözüm bulunduktan sonra 

bütün sorunlar çözülmüş olur ve 

tamamen öğrenciler mutlu huzurlu 

olur mesajımı okuyup dikkate 

aldığınız için teşekkür ederim 

saygılarımla. 

Genel 

Sekreterlik 
Yemek çeşitleri artırılmıştır Tamamlandı Eylül 2024 Öğrenci Dekanlığı Eylül 2024 
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22 2024-09-13 Sıla Çiftçi İyi ve çok iyi 
Kalite 

Komisyonu 
Memnuniyet belirtmiştir 

23 2024-09-13 İpek Yazıcı 

öncelikle okulda hiç bir aktivitenin 

yapılmamasından şikayetçiyim ne 

hoşgeldin partisi ne yılbaşı partisi hiç 

bir şey yapılmadı üstelik ben psikoloji 

okuyorum ve bu bölümde de çok fazla 

etkinlik olmuyor kendimizi 

geliştiremiyoruz ve en önemlisi servis 

ücretinin kalkmasını düşünüyorum 

zaten binlerce para ödüyoruz dikkate 

alırsanız sevinirim teşekkürler 

Öğrenci 

Dekanlığı 

Genel 

Sekreterlik 

Otobüs seferlerinin sorunsuz 

uygulanması için önlemlerin 

alınması 

2 Ekim 2024 tarihinde 

welcome parti yapıldı, 

İkinci dönemde de 

tekrarlanacak parti 

Takip ediliyor Takip ediliyor Öğrenci Dekanlığı 

Öğrencilere 

sürekli 

bilgilendirmeler 

yapılması 

24 2024-09-13 Rıdvan Somuncu 

Kışın özellikle ring sırasında soğuktan 

beklemek yerine servislerin içinde 

beklenmeli ve saati beklenmeyip 

dolunca kalkmalı ring servisleri. 

Üşümek zorunda değiliz. Yazın gerek 

yok zaten böyle bir duruma. 

Ayriyeten baharlarda bol bol şenlikler 

aktiviteler ve konserler istiyoruz. 

Zaten Tepekent kampüsü yerleşkelere 

avm’lere uzak olduğu için eğlenmek 

istememiz gayet normal. Para 

veriyoruz ve bütün imkanları 

sunmanızı rica ediyoruz. Teşekkürler. 

Öğrenci 

Dekanlığı 

Genel 

Sekreterlik 

Otobüs seferlerinin sorunsuz 

uygulanması için önlemlerin 

alınması 

2 Ekim 2024 tarihinde 

welcome parti yapıldı, 

İkinci dönemde de 

tekrarlanacak parti 

Takip ediliyor Takip ediliyor Öğrenci Dekanlığı 

Öğrencilere 

sürekli 

bilgilendirmeler 

yapılması 

25 2024-09-13 Ali Umut Kazak 

Okulun web sitesi uygulaması ve 

sosyal medya hesapları berbat bir 

halde tercih yapacak öğrencilerin veya 

müşterilerin buralara bakarak okul 

hakkında bilgi almaya çalıştıklarını 

düşünürsek buralara yatırım yapmak 

hem eğitim öğretim için hem de 

potansiyel müşteriler/öğrenciler için 

çok iyi olacaktır 

İletişim Ofisi 
Web sayfası iyileştirmeleri 

yapılıyor 
Çalışma devam ediyor 

26 2024-09-13 Elif Orhan 

Staj süreçlerinde arelkamın yapması 

gereken hiçbir duyuru zamanında 

yapılmadı. Staj yeri bulamayan 

öğrenciler için staj yeri arayışına 

ArelKAM 
Sorunu yaşatan kişi kurumdan 

ayrılmıştır  
Tamamlandı Eylül 2024 İclal Alioğlu 

e-mail ile bilgi 

verildi 
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girilmedi. Öğrenciler tamamen kendi 

çabalarıyla bulmaya çalıştı ve bu 

durum bazı öğrenciler için çok zorlu 

oldu ne yazık ki. Okulun bu konuda 

daha özverili çalışması gerektiğini 

düşünüyorum. Bahar dönemi 

içerisinde arelkamda çalışan 

beyefendinin öğrencilere karşı tutumu 

da çok yanlıştı, özellikle kız 

öğrencilere. Bunun da 

değerlendirilmesini talep ediyorum. 

27 2024-09-13 Berrin Çelikel 

%82 sürekli engelli öğrencinizim. 

Maddi zorluk yaşamaktayım. Okul 

servisini ücretsiz kullanmak 
istiyorum. Sistemde sağlık raporum 

mevcut. Gereğini rica ederim 

Saygılarımla. 

Öğrenci 

Dekanlığı 

Genel 

Sekreterlik 

Öğrenci %75 Yatay Geçiş 

Bursu ile gelmiş olup, %25 

erken ödeme indiriminden de 

faydalanmıştır.  

Süreç devam ediyor. 

Tamamlandı Eylül 2024 Öğrenci Dekanlığı Eylül 2024 

28 2024-09-13 Mehmet Ali Sözen 

Servislerin ücretsiz olmasını istiyoruz 

bize kayıtta ve afişlerde ücretsiz 

olacağı söylendi. 

Ulaşım Hizmeti 

Otobüs seferlerinin sorunsuz 

uygulanması için önlemlerin 

alınması 

Takip ediliyor Takip ediliyor Öğrenci Dekanlığı 

Öğrencilere 

sürekli 

bilgilendirmeler 

yapılması 

29 2024-09-13 Yeşim Okuyucu 
Okul bahçesindeki köpekler içeride 

olmamalı. 

Genel 

Sekreterlik 

Köpekler için beslenme 

alanları oluşturulması için 

çalışma devam ediyor 

Takip ediliyor Takip ediliyor Öğrenci Dekanlığı Eylül 2024 

30 2024-09-13 Arda Taş 

Yapılan zamların azaltılması / yök’ün 

izin verdiği %110 zam yerine %60 a 

çekilmesini talep ediyorum 

öğrencilerin cebini düşünmeniz gerek 

öğrenciler bu zor şartlar altında 

okumak zorunda bir öğrenci kolay 

yetişmiyor. 

Öğrenci 

Dekanlığı 

Üniversite üst yönetiminin 

aldığı karar değiştirilmiyor 
Tamamlandı Eylül 2024 Öğrenci Dekanlığı Eylül 2024 

31 2024-09-14 Nazlı Hilal YANIK 

Okulumuzda eskiden 45 AKTS’ye 

kadar olan, hatta mezuniyet 

aşamasındaki öğrenciler için 55 

AKTS’ye kadar çıkabilen ders yükü 

kriteri, daha önce alınmış, alttan 

dersler için bile toplam 36 AKTS ile 

sınırlandırılmıştır. Bu sebeple çoğu 

Öğrenci 

Dekanlığı 
Mevzuat uygun değil Tamamlandı Eylül 2024 Öğrenci Dekanlığı Eylül 2024 
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öğrencinin okulu gayri ihtiyari uzamış 

bulunmaktadır. 
En azından son sınıftaki öğrenciler 

için, mağduriyeti ortadan kaldırmak 

adına yönetmelikteki 36 AKTS 

sınırlandırılmasının revize edilmesi 

gerektiğini düşünüyorum. 

32 2024-09-14 BERRİN ÇELİKEL 

Yönetmelik ve yönergelerde 

&quot;engelli bir birey olarak&quot; 

en kapsamlı destek veren 

üniversitelerden birisiniz. Bu 

çizginizin değişmemesini dilerim. 

Öğrenci 

Dekanlığı 
Olumlu görüş 

33 2024-09-15 Furkan Aktaş 

Servis saatlerinin tepekente gidiş ve 

dönüşlerin uzatılması ve daha sık 

olması gerçekten derse yetişemiyoruz 

bu durumdan dolayı 

Ulaşım Hizmeti 

Otobüs seferlerinin sorunsuz 

uygulanması için önlemlerin 

alınması 

Takip ediliyor Takip ediliyor Öğrenci Dekanlığı 

Öğrencilere 

sürekli 

bilgilendirmeler 

yapılması 

34 2024-09-16 
ABDIHAKIN 

HASSAN YUSUF 

University need to change how they 

manage the students needs about the 

students affairs department, because 

that office is not providing the needed 

effort and work to help the students. 

Öğrenci İşleri 

Öğrenci İşleri tarafından 

durum incelenmiştir. 

“Sayın genel sekreterim, 

 

Bu öğrenci çalışma izni 

olmadan bir kurumda 

çalışmış ve kendisi 

kurumdayken memurlar 

durumu tespit etmiş. Bizden 

bunu çözmemizi istedi. 

Böyle bir yetkimiz olmadığı 

için evet kendisine yardımcı 

olamayacağımızı belirttik. 

 

Saygılarımla. “ 

Tamamlandı Eylül 2024 
Öğrenci İşleri 

Direktörü 
Eylül 2024 

35 2024-09-16 

Melih Kutay 

İbrahim Kaya 

 

Geçen seneki gibi bir ulaşım problemi 

yaşamayacağımızı ummak istiyorum. 

Okula kayıt sürecinde bize Tüyap'tan 

okula ücretsiz servislerin olduğu sözü 

verilmişti. İlk sene servisler çok iyi de 

işliyordu. Fakat fahiş zamlara ek 

ücretsiz servislerin absürt derecede 

Ulaşım Hizmeti 

Otobüs seferlerinin sorunsuz 

uygulanması için önlemlerin 

alınması 

Takip ediliyor Takip ediliyor Öğrenci Dekanlığı 

Öğrencilere 

sürekli 

bilgilendirmeler 

yapılması 
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azaltılmasından dolayı dönemin zaten 

ilk birkaç haftası bu kaoslar yüzünden 

okula adapte olamamakla birlikte 

dönemin kalanında da sabah 

derslerimin neredeyse hepsine geç 

kaldım. Sabah 6'da evden çıkmamam 

rağmen.(İlk metro 6'da çünkü.) 

Umarım sevgili yönetim bu kaosu 

tekrar bu sene de bizlere yaşatmaz. 

36 2024-09-16 BERRİN ÇELİKEL 

Dönemsel alabileceğimiz derslerin 45 

akts ye kadar kabul edilmesini önemle 

rica ederim. Ben engelli bireyin ve 

mezuniyetime nümkün mertebe bu 

planlamayla kavuşmak üzere 

üniversitemize yatay geçişle geldim. 

Başka bir üniversiteye de gitmek 

istemem. Benim gibi dileyen 

öğrenciye bu hak tanınsın lütfen. 

Dersine çalışıp geçen geçsin 

geçemeyen yine ders tekrar etsin 

hayat kısa. Saygılarımla. 

Öğrenci İşleri Yönetmeliğe uygun değil Tamamlandı Eylül 2024 
Öğrenci İşleri 

Direktörü 
Eylül 2024 

37 2024-09-17 
İlkay Kavak 

KILIÇASLAN 

Öğrenci işlerine telefon ile ulaşmanın 

mümkün kılınması gerekmektedir. 

Mail lere ya dönülmüyor ya da çok 

geç dönülüyor. 

Genel 

Sekreterlik 

Öğrenci İşlerine gerekli uyarı 

yapıldı 
Tamamlandı Eylül 2024 Genel Sekreterlik Eylül 2024 

38 2024-10-08 Batuhan ERSAN 

Merhaba, 07.10.2024 tarihinde 17:10 

saatinde kampüsten çıkış yaptığım 

saatte servis aracı bulunmadığını son 

servisin 17:20 de kalktığını ancak 

dolmadığı için boş gönderildiği ifade 

edildi. Konuyla ilgili görüntüler 

mevcuttur. Buna ek olarak diğer 

öğrencilerle “Ben ne yapabilirim iett 

kullanabilirsin? ” tarzında hoş 

olmayan uslüp kullanımının kurum 

itibarını zedelediğni düşünüyorum. 

Öte yandan karşı taraftan “artık araç 

yok” bilgisine rağmen 76tm ile 

Genel 

Sekreterlik 

Öğrenci 

Dekanlığı 

Ulaşım birimine gerekli uyarı 

yapıldı. 
Sonlandı Eylül 2024 Öğrenci Dekanlığı Eylül 2024 
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ulaşımımı sağlayacakken otobüs 

durağa yaklaştığı zaman; “ücretsiz” 

bir servis aracı ücretli servis alanından 

alım yaptı. Bilet alımı olmadan kimse 

servisten içeri adım atamazken 10-15 

kişi servise bindi. Adil olmayan, 

saygısız hareketlere maruz kalıyoruz. 

Geri dönüşlerinizi bekliyorum. 

39 2025-01-09 Özge Gedik 

Okulun temizliği konusunda özellikle 

kızlar tuvaleti ve öğrencilerimizin 

kirlettiğine şahit olduğum otobüs 

durağı hakkında bir şeyler yapılabilir 

mi? 

Özellikle kızlar tuvaleti tüm katlardaki 

kesinlikle mikrop yuvası neler 

gördüğümü tahmin edemezsiniz. 

Öğrencilerin düzgün yetiştirilmemiş 

olduğunu anlayabiliyorum ancak 

sağlığımdan endişe ediyorum. Bu 

yüzden en azından kızlar tuvaletinin 

temizliği ve hijyeni için bir şeyler 

yapın lütfen. Arz ederim 

Temizlik 

Hizmetleri 
     

40 2025-01-20 Murat Mengü 

20.01.2025 tarihinde gerçekleştirilen 

ders dönem sonu raporu hazırlama 

eğitiminde, Google form üzerinden 

AKTS değerlendirme anketinin nasıl 

hazırlanacağına değinilmiştir. İlgili 

formun oluşturulması için bir kılavuz 

hazırlanmasının faydalı olacağı 

mütalaa edilmektedir. Görüşlerinize 

arz ederim. Saygılarımla 

Kalite 

Komisyonu 

RH.KYS.026. “AKTS 

DEĞERİ VE ÖLÇME 

DEĞERLENDİRME 

YÖNTEMLERİ ÖĞRENCİ 

DEĞERLENDİRME 

ANKETİ” İÇİN GOOGLE 

FORM İLE ANKET 

OLUŞTURMA REHBERİ 

olarak birim iç kaynaklı 

doküman listesine 

eklenmiştir. 

Sonlandı Şubat 2025 
Akreditasyon 

Çalışma Grubu 
 

41 2025-03-18 Ali Bilgin Varlık 

Uygulamalı Eğitimler Yönergesine 

aşağıdaki maddenin eklenmesini arz 

ederim Gönüllü stajlarda staj yapılan 

kurumun öğrencinin performansı 

hakkında, öğrencinin staj yaptığı 

Mevzuat 

Komisyonu ve 

ARELKAM 
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kurum hakkında, bölüm 

başkanı/program yöneticisinin 

öğrencinin gelişimi hakkındaki 

değerlendirmelerini içeren formlar 

kullanılır. 

42 2025-03-25 Samet Asan 

Merhaba, daha önce sürekli aldığınız 

şikayetlere ek olarak; Yemek 

probleminin devam ettiği fiyatların 

anlamsızlığından rahatsız olduğumuzu 

ve çözüm bulunmamakla beraber 

sürekli bunları dile getirdiğimizin 

belirtmek isterim. Ulaşım 

çözülemeyen bir problem hiç değilse 

öğrencilerim servisleri dolana kadar 

bekletilmemesi gerekiyor ye 

düşünüyorum. 15 dakikalık süreçlerde 

servisler hareket ederse öğrenciler 

daha memnun olucaktır. 

Genel 

Sekreterlik 
     

43 2025-03-25 Sibel Aydemir 

Otopark çok sıkıntı yaşıyoruz kaç defa 

araç yeri bulamadığım için okula 

girmeden döndüm 

Genel 

Sekreterlik 
     

44 2025-03-25 Yusuf Yılmaz 

Servisler ya ücretsiz olmalı ya da şu 

abonman muhabbeti kaldırılmalı 

hayatımda duyduğum en saçma şey 

toplu paran varsa bin yoksa binme hiç 

bir mantıklı altyapısı yok UKOME 

kurallarına bu zamana kadar uyulmuş 

gibi bir UKOME kararı diye 

karşımıza bu çıkarıldı teşekkürler. 

Genel 

Sekreterlik 
     

45 2025-03-25 
Abdullah Samed 

Erbek 

Merhaba, devamsızlık hakkında 

yazıyorum. Çalışan öğrenci ve 

çalışmayan öğrenci devamsızlık hakkı 

olarak aynı tutuluyor ben okuyorum 

ve aynı zamanda tam zamanlı çalışıp 

okulumu ödüyorum yani demem o ki 

çalışmak zorundayım okuyabilmen 

için yök kuralını biliyorum fakat diğer 

üniversitelerde çalışan sigortalı 

Öğrenci 

Dekanlığı  
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öğrencilere taviz gösteriliyor 

çalışmayan öğrenci ile aynı 

tutulmuyor 

46 2025-03-25 GÜL ÇAKIR 

THSOP DA YEMEK SORUNU VE 

LAVOBALARIN HIJYENIK 

OLMAMSI PEÇETE SORUNLARI 

Genel 

Sekreterlik 
     

47 2025-03-25 Tuğba İnaç 

Derslerın daha fazla uygulamaya 

dayanıklı olması gerekıyor ve 

unıversıtemızde etkınlıklerın olmasını 

ıstıyorum 

Öğrenci 

Dekanlığı 
     

48 2025-03-25 Ece nur yükselen 

Bence eğitim olarak hocalar çok iyi 

ama bizler öğrenciler olarak kötüyüz 

ama toparlamaya çalışıyoruz sizlerde 

bize destek verdiğiniz sürece 

elimizden en iyisini yapmaya 

çalışacağız 

Genel 

Sekreterlik 

Öğrenci 

Dekanlığı 

     

49 2025-03-25 Eren Bahadir 

Özgürlük ve adalet adına 

toplumumuzun, öğrenci 

arkadaşlarımızın yanında durarken. 

Sizinde bu konudaki duruşunuzu 

görmek istiyoruz 

Genel 

Sekreterlik 
     

50 2025-03-25 Hatice Yıldırım 

mimarlık fakültesi öğrencileri olarak 

büyük boy çantalar malzemeler 

maketler taşıyoruz aynı zamanda ders 

için sürekli olarak kirtasiyeden 

malzeme almamiz gerekiyor bir ders 

için bile çok defa aşağı inip çıkıyoruz 

ve tüm dersler üst katlarda yapılıyor 

bu bizi zorluyor, aynı zamanda çok 

fazla malzeme materyal taşıyoruz ve 

mimarlık derslerinin işlendiği sınıfta 

birçok dolap var en azindan bir 

kismini oraya koyabiliriz fakat 

anahtarlari yok eşyalarimizi dolalara 

koyduğumuzda çoğu zaman 

koyduğumuz yerde bulamiyoruz 

hocalarımıza da bu konuyu açmıştık 

asansör kullanabilmemiz ve dolap 

Genel 

Sekreterlik 

Öğrenci 

Dekanlığı 
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anahtarları için taleplerini dile 

getirdiler tepekent kampüsünde 

asansör kullaniminin en azından 

mimarlık fakültesi öğrencilerine 

açılmasını ve mimarlık derslerinin 

islendigi siniflardaki dolap 

anahtarlarinjn öğrencilere verilmesini 

talep ediyoruz 

51 2025-03-25 DİLARA BALKAN 

Okulumuz şehir merkezine uzak ve 

ulaşımı ekstra sıkıntılı ulaşımımızı 

sağlayan iki hat var ve bu hatlar 

özellikle kışın saatinden geç ya da 

saatinden erken kalkıyor derslerimize 

yetişemiyoruz okulun ring araçları da 

çok pahalı diğer özel okullarda ring 

araçları ücretsizken biz ring araçlarını 

kullanmak istiyorsak 50 tl vermek 

zorunda kalıyoruz okulumuzun ulaşım 

kaynağını rahatça kullanabilmemiz 

gerekirken kullanamıyoruz. GÜZ 

döneminin başında tuvaletler 

temizleniyorken şu an temizliklerde 

sıkıntı yaşanıyor,  okulda  uzunca süre 

kalmamız gereken günler oluyor ve 

okulumuzun etrafında gıdaya 

erişebileceğimiz alternatiflerimiz yok 

maalesef ki yemekhane gereğinden 

pahalı ve yiyecekler fiyatına oranla 

beklenen performansı sağlamıyor 

kampüsün içinde varolan 

işletmelerden de  pahalılığından 

dolayı sürekli alışveriş yapamıyoruz 

en kısa zamanda bu sorunun 

öğrenciler olarak giderilmesini talep 

ediyoruz. Öğrenci işlerinden bilgi ve 

belge almada çok zorluklar yaşıyoruz 

sürekli azarlanıyoruz , uzaktan eğitim 

derslerinde sorun yaşadığımızda sorun 

yaşadığımız  dersin hocasına mail 

Genel 

Sekreterlik 

Öğrenci İşleri 
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atıyoruz ve mailin geri dönüşü 

sağlanmıyor ve son olarak çalışmak 

zorunda olan arkadaşlarımız var ve 

uzaktan eğitim derslerini anlık 

yoklama yerine bir haftalık ders 

dinleme süresi içinde alınan bir 

yoklama sistemi talep ediyoruz. 

 

52 2025-03-25 Ülkü Ecem Bayır 
Servislerin koltuklari kirik ogrenciler 

ayakta kaliyor. 

Genel 

Sekreterlik 
     

53 2025-03-25 Ömer SADE 

Pazartesi günü saat 17.00 da başlayan 

2 tane ders var 1 tanesi online (uzem) 

diğeri de örgün uzem olan dersin 

gününü değiştirebilir miyiz salı 

Perşembe ya da cuma günü olursa 

sevinirim Örgün ders : otomatik 

kontrol Öğretim görevlisi: Veli Sinan 

ÇİTANAK UZEM Dersi: Çevre 

koruma ve İSG Öğretim görevlisi: 

Bükra doğaner DUMAN 

Genel 

Sekreterlik 

Öğrenci 

Dekanlığı 

 

     

54 2025-03-25 Rumeysa Kutlubay 

Havaların ısınmasıyla birlikte 

sınıfların havasız ve sıcak olması her 

sene sorun olduğu gibi bu sene de 

sorun. 

Genel 

Sekreterlik 
     

55 2025-03-25 Ayşegül şahin 

Sıraların değişmesi, maillere geri 

dönüş saglanmamamasindan ötürü 

ilestisim eksikliği 

Genel 

Sekreterlik 

Öğrenci 

Dekanlığı 

     

56 2025-03-25 Alaina Gilbert 

More international professors ,  or hire 

professors with better English.  Lower 

cafeteria menus and more options . 

Make the lights in the bathroom 

regular lights not motion sensored it 

gets off sometimes while you are on 

the toilet if no one is there other then 

you and it is very annoying . Make the 

final make up rules back to how it was 

before , this stupid less than DC rule 

Genel 

Sekreterlik 

Öğrenci 

Dekanlığı 
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is annoying . What's wrong with 

students wanting to get a better grade? 

57 2025-03-25 Hasan enes uyğur 

Yazın okul çok sıcak oluyor peteğimiz 

var ama kılimamız yok ya da 

havalandırmamız var mı yok mu belli 

değil biraz serinlik talep ediyorum 

Genel 

Sekreterlik 
     

58 2025-03-27 Elif Taşdemir 

Sınav tarihleri öğrenciye geç 

açıklanıyor daha erken açıklanmasını 

talep ediyorum 

Genel 

Sekreterlik 

Öğrenci 

Dekanlığı 

     

59 2025-03-28 Helin Astam 

Merhabalar,  

öncelikle İşletme Yönetimi programı 

hocalarıma verdikleri destek ve 

emeklerden dolayı teşekkür ederim. 

Her süreçte desteklerini hissediyorum. 

 

Okulda yaşadığımız yemekhane, 

kütüphane ve ulaşım konularında nasıl 

bir iyileştirme yapabiliriz diye 

öğrenciler için bir anket 

oluşturulmasını, yaşadığımız sorunlar 

için nasıl yeni bir yol 

izleyebileceğimiz hakkında 

öğrencilerle bir teams toplantısının iyi 

olacağını düşünüyorum.  

 

Ek olarak Kalite Komisyonu 

sayfamızın 520takipçiye 

ulaşmasından mutluluk 

duyduğumu,sevgili Ergül hocamdan 

kek beklediğimi de iletmek istiyorum.  

 

Sevgiler 

Genel 

Sekreterlik 

Kalite 

Komisyonu 

     

60 2025-04-06 Furkan yekebaş 

Merhaba,  

Güz döneminde programlama ile ilgili 

çok ciddi sorunlar yaşandı. Ortak 

derslerin sınavları olduğu vakit 30 

kişilik sınıflarda 100 kişi 

Öğrenci İşleri 

Öğrenci 

Dekanlığı 
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yerleştirilmeye çalışıldı sınıf 

bulunanana kadar ciddi stres ve kaygı 

yaşanmakta farklı bir sınıfta sınava 

girdiğimiz taktirde sınava girmedi 

notu verildi geçtiğimiz dönem bu 

derslerin bütünlemelerine girmek 

zorunda kaldık. 

Her sınav sonunda ilgili hocaya 

ulaşmak akabinde dilekçe vermek ve 

süreci beklemek gibi zincirleme bir 

şekilde sıradaki aşama diye kendimizi 

kodlamış durumdayız. 

Bahsettiğim durum ciddi anlamda 

yıpratıcı bir süreç oluyor. 

Gerekli düzenlemeler zamanlıca 

yapılmasını rica ediyoruz. Bizleri bu 

stres ve kaygıya maruz bırakmamanızı 

rica ederiyorum. 

 

İyi çalışmalar. 

61 2025-04-07 Nazife ÇEVİK 

Bu hedefler, herkesin eşit ve kaliteli 

eğitime erişimini sağlama yolunda 

atılmış son derece kapsamlı ve 

anlamlı adımlardır. Ancak bu 

hedeflerin başarılı olabilmesi için, 

özellikle kırılgan gruplara yönelik 

somut ve sürdürülebilir uygulamaların 

hayata geçirilmesi büyük önem 

taşımaktadır. Ayrıca öğretmen 

niteliğini artırmak ve yaşam boyu 

öğrenme kültürünü toplum genelinde 

yaygınlaştırmak, hedeflerin kalıcı 

etkiler oluşturması açısından kritik bir 

öncelik olmalıdır. 

Kalite 

Komisyonu 
     

62 2025-04-10 Furkan yekebaş 

Merhaba, 

Uzem sınavlarının ne zaman ve hangi 

uygulama ile yapılacağı hakkında 

henüz bilgi sahibi değiliz. İlgili 

derslerin öğretim görevlileri farklı 

Öğrenci İşleri      
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olduğu için sınav uygulamalarının da 

farklı olacağı hakkında çok fazla bilgi 

var. Bizlerin daha net ve detaylı bir 

şekilde sınav takvimine 

ulaşabileceğimiz çizelge paylaşabilir 

misiniz? 

63 2025-04-18 
Sibel ÇALIŞKAN 

ERCAN 

Etkinlik Değerlendirme Anketleri 

Hakkında Görüş ve Öneri: 

 

Sayın Yetkili, 

 

Üniversitemiz bünyesinde çevrim içi 

olarak düzenlenen hizmet içi eğitim 

ve mesleki gelişim etkinliklerini 

(bilhassa eğiticinin eğitimi 

etkinliklerini) ilgiyle takip 

etmekteyim. Söz konusu etkinliklerin 

içerik ve çeşitlilik açısından oldukça 

verimli olduğunu belirtmek isterim. 

Bu etkinliklerin etkililiğinin 

artırılması ve sürekli iyileştirilmesine 

katkı sağlamak amacıyla paylaşılan 

değerlendirme anketlerini de elimden 

geldiğince düzenli olarak doldurmaya 

özen göstermekteyim. 

 

Bu çerçevede, değerlendirme sürecine 

ilişkin küçük bir öneride bulunmak 

isterim. Bazı etkinliklerin ardından, 

etkinliğin süresi, konuşmacı seçimi, 

hedef kitlesiyle uyumu veya yüz yüze 

gerçekleştirilmesine dair görüşlerimi 

iletme ihtiyacı duymaktayım. Ancak 

mevcut anketlerde açık uçlu bir yorum 

bölümü bulunmaması nedeniyle bu tür 

geri bildirimleri paylaşmak zaman 

zaman mümkün olamamaktadır. 

 

Kalite 

Komisyonu 
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Bu nedenle, uygun görülmesi hâlinde 

değerlendirme anketlerine kısa bir 

“Görüş ve Öneriler” bölümü 

eklenmesinin, katılımcıların daha 

ayrıntılı ve yönlendirici geri bildirim 

sunabilmesine katkı sağlayacağını 

düşünmekteyim. 

 

Bilgilerinize arz eder, üniversitemizin 

gelişimine yönelik gösterdiğiniz çaba 

ve katkılar için teşekkür ederim. 

 

Saygılarımla, 

64 2025-04-21 Neziha Çilli 

Online derslerde geçen dönemlerde 

adobe connect uygulaması ile devam 

et dediğinde uygulamadan açılıyordu 

bu dönem uygulamaya bağlamıyor 

sadece internet üzerinden izlenebiliyor 

öyle olunca da kolayca dersten çıkıyor 

veya ses gelmeyebiliyor ve ek olarak 

uzem sayfasında önceden sadece 

dönem içinde aldığımız dersler 

gözükürdü şimdi ise 20ye yakın ders 

görünüyor 

Öğrenci İşleri 

Öğrenci 

Dekanlığı 

     

65 2025-04-21 Ali latifoltojar 

Yabancı öğrenciler için üniversite 

taksit ödeme miktarının artırılmasını 

rica ediyorum. Türkiye’de yaşanan 

ekonomik enflasyon nedeniyle, 

birçoğumuz geçim ve ulaşım 

masraflarını karşılamakta ciddi 

zorluklar yaşıyoruz. Bu nedenle, 

taksitlerin daha yüksek miktarlarda ve 

daha uzun vadeli olacak şekilde 

düzenlenmesi bizler için büyük bir 

kolaylık sağlayacaktır. 

 

İlginiz ve anlayışınız için teşekkür 

ederim. 

 

Mali İşler 

Genel 

Sekreterlik 
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66 2025-04-21 
Muhamemd Talha 

Derin 

fiyatlandırma, daha geçen sene 

100.000tl zam gelmişti, bu sene 

150.000tl üstü bir zam gelmesi ben ve 

diyer öğrenci arkadaşları zor duruma 

sokuyor, burslu olmama rağmen bu 

fiyatlandırmaları aşırı fazla 

buluyorum. 

Mali İşler 

Genel 

Sekreterlik 

     

67 2025-04-21 Özden Yılmaz 
Sınavlar ile ilgili bir şeyler görüşmek 

istiyorum. 
Öğrenci İşleri      

68 2025-04-21 EMRE EREN 

Fizyoterapi ve rehabilitasyon 

bölümündeyim ve 

laboratuvarımızdaki çoğu priz 

çalışmıyor ve malum uygulamalı 

derslerimizde kimi aletler ya bozuk 

yada tam çalışmıyor lütfen 

ilgilenirseniz çok sevinirim mesela bir 

infrarüj aletinde kafasını tutmak 

gerekiyordu kendisi durmuyordu 

bunun gibi ufak tefek sıkıntı ve 

problemli eşyalar var ilgilenirseniz 

tüm öğrenciler olarak mutlu oluruz 

Öğrenci 

Dekanlığı 
     

69 2025-04-22 Dilara Ünsal 

Ulaşım okadar kötü ki beylikdüzünde 

oturmamama rağmen bazen birbuçuk 

saat sürebiliyor otobüs ile gelmemiz. 

Böyle hem sınavlara hem derslere geç 

kalıyoruz.  2021 senesinde başladım 

uni ye ve o zamanlar servis vardı 

doldukça kaalkıyordu kimse zor 

durumda kalmıyordu pkula hemen 

varıyorduk. Böyle cok mağdur olduk. 

Otobüs sırası bekliyoruz. Geç 

kalıyoruz otobğs cok dolandırıyo 

tragikte iki saati bile bulabiliyor 

Ulaşım 

Hizmetleri 
     

70 2025-05-05 SERAP IŞIKLAR 

Sefaköy D Blok Yerleşkesi için Bilgi 

İşlem Teknik Desteğe ihtiyaç 

duyulmaktadır. 

Bilgi İşlem      

71 2025-05-05 Derin Özdemir 
malzeme desteği (kalem mürekkep vb. 

) 

Öğrenci 

Dekanlığı 
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72 2025-05-06 
Irashimisha Loique 

Mozart 

Je vais demander le bourse après 

terminé mes études de préparation en 

anglais 

Öğrenci İşleri 

Öğrenci 

Dekanlığı 

     

73 2025-05-06 Baran ceylan 

Yaz geldi klimalar soğuk çalışmıyor 

sıcaktan ders çekilmez hale geldi 

hazırlık okulu için b-1/210 sınıf 

LÜTFEN DİKKATE ALINSIN 

AŞIRI SICAK 

Genel 

Sekreterlik 

İdari Destek 

Teknik 

2025 yılına ait iklimlendirme 

çalışmaları tamamlanmıştır. 

Mail ile bilgi verilmiştir. 
Sonlandı Mayıs 2025 

Kalite 

Koordinatörlüğü 
Mayıs 2025 

74 2025-05-06 Ömer Faruk Üçer 

İyi çalışmalar. Sefaköy hazırlıkta 

okuyorum. B1-210 sınıfında ki klima 

bozuk bir süredir ve gerçekten çok 

sıcak olduğu için dersten pek birşey 

anlayamıyorum. Hem sıcak hem 

insanların kokuları etrafa yayılıyor her 

açıdan zorluk yaşıyoruz. Lütfen 

gereken yapılsın. 

Genel 

Sekreterlik 

İdari Destek 

Teknik 

2025 yılına ait iklimlendirme 

çalışmaları tamamlanmıştır. 

Mail ile bilgi verilmiştir. 

    

75 2025-05-06 Hüseyin mert altay 

B/1 210 no lu sınıfın kliması 

çalışmıyor sıcaktan ders işleyemez 

olduk gereğinin yapılmasını arz ederiz 

Genel 

Sekreterlik 

İdari Destek 

Teknik 

2025 yılına ait iklimlendirme 

çalışmaları tamamlanmıştır. 

Mail ile bilgi verilmiştir. 

    

76 2025-05-07 
Thomas Ybarra 

HOWARD 

Lütfen konuşmaların kayıtlarını 

çevrimiçi olarak erişme açın. 

(Please make recordings of the talks, 

and make those recordings available 

online; I am not able to attend them 

because I am teaching whenever 

they're held, and am not at the 

Tepekent campus anyway). 

Öğrenci İşleri 

Öğrenci 

Dekanlığı 

     

77 2025-05-09 
Narin Nisa 

BAYRAM 

Kemal Gözükara Kampüsü'nde 

bildiğiniz üzere bir çok kedi ve köpek 

dostumuz var ancak son zamanlarda 

maalesef ki üzerlerinde çok fazla kene 

görmeye başladık. Kantindeki, 

sınıflardaki, bahçelerdeki hayvan 

dostlarımızı bu şekilde görmek bizi 

çok endişelendiriyor. En çok onların 

iyiliği olmak üzere bir ilaçlama ve 

veteriner kontrolü olması gerektiğini 

Genel 

Sekreterlik 

İdari Destek 

Teknik 
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düşünüyorum. Umarım en kısa 

zamanda çalışmalara başlanabilir, 

teşekkür ederim 

78 2025-05-10 burcu yuğit 

hocam mailime giriş 

yapamıyorum.502 hatası veriyor. 

Bilgisayar mühendisliği 

(Türkçe)birinci sınıf öğrencisiyim. 

Öğrenci İşleri      

79 2025-05-12 Mahmut baran kaya Hazırlık okulunda klimalar çalışmıyor 

Genel 

Sekreterlik 

İdari Destek 

Teknik 

2025 yılına ait iklimlendirme 

çalışmaları tamamlanmıştır. 

Mail ile bilgi verilmiştir. 

    

80 2025-05-14 Özgür Çengel 

Prof. Dr. Ergül berber hocamız 

tarafından organize edilen Yapay 

Zeka Eğitimi (eğiticinin Eğitimi) 

çok başarılıydı. Kutluyorum. 

Eğitimi veren Doç. Dr. Pınar 

Karadayı Ataş çok bilgili ve 

eğiticiydi. Tüm Öğretim 

üyelerinin artık yapay zeka ile 

dersler vermesi ve yapay zekadan 

destek alması gerektiğini 

düşünüyorum. Tekrar eğitimin çok 

verimli geçtiğini ifade eder, 

saygılarımı arz ederim. 

Kalite 

Komisyonu 
Olumlu geri bildirim. 


